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Gmina Zaniemyśl. Sesja Rady Gminy 

RO.0002.9.2022 

 Protokół  

XLIX Sesja Rady Gminy w dniu 28 listopada 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2022 r. o godz. 

16:00, a zakończono o godz. 16:58 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Alina Frąckowiak 

3. Katarzyna Gomułkiewicz 

4. Tomasz Grabowski 

5. Jerzy Grześkowiak 

6. Jolanta Jóźwiak 

7. Kamila Kołacka 

8. Zbigniew Łyszczarz 

9. Michał Maliński 

10. Ewaryst Pankowski 

11. Marek Stroiwąs 

12. Ewa Wiatr-Gawlak 

Nieobecni:  

 

1. Paweł Kurpik 

2. Michał Marciniak 

3. Bartłomiej Mieloch 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Justyna Dąbrowska, Wójt Gminy Zaniemyśl 

2. Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

3. Danuta Sobkowiak, Sekretarz Gminy 

4. Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska, Radca Prawny 

5. Kinga Boguła, Kierownik Referatu Organizacyjnego 

6. Edyta Jankowska, Dyrektor CUW Zaniemyśl 

7. Anna Zimmer, Kierownik OPS Zaniemyśl 

8. Katarzyna Kicinska-Pajchrowska, Dyrektor GOK Zaniemyśl 

11.Sołtysi Sołectw (lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 
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1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

otwieram 49 sesję Rady Gminy Zaniemyśl, na samym wstępie bardzo serdecznie witam 

Państwa Radnych, Panie i Panów Radnych, witam Panią Wójt Panią Justynę Dąbrowską, witam 

Sekretarz Gminy Panią Danutę Sobkowiak, witam naszego Radcę Prawnego Panią Aleksandrę 

Kupczyk-Zajączkowską, Pani Skarbnik jeszcze nie widzimy ale pewnie dojdzie, witam Państwa 

sołtysów, Panie i Panów sołtysów, witam kierowników referatów Urzędu Gminy, także 

dyrektorów szkół, przedszkoli, dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, dyrektor Centrum Usług 

Wspólnych, a także witam wszystkich mieszkańców obserwujących transmisję naszej, obrad 

naszej Rady w Internecie, teraz pozwolę sobie przedstawić porządek obrad, punkt pierwszy, 

otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości, punkt drugi, stwierdzenie quorum 

Radnych, punkt trzeci, informacje Wójta z działalności międzysesyjnej, punkt czwarty, 

interpelacje i zapytania Radnych, punkt piąty, odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych, 

punkt szósty, podjęcie uchwał, w podpunkcie pierwszym, w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Zaniemyśl na 2022 rok, w podpunkcie drugim, w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Średzkiego, w podpunkcie trzecim, w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Zaniemyśl 

numer XIX/134/2016 z dnia 23 maja 2016 roku w sprawie określenia zasad przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania, w podpunkcie 

czwartym, w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi i na tym uchwały byśmy 

zakończyli, punkt siódmy, wolne głosy i wnioski, punkt ósmy, zamknięcie sesji, jeszcze 

informacja RODO dotycząca jawności posiedzeń transmisji i utrwalania obrad oraz ochrony 

danych osób uczestniczących w obradach Rady Gminy Zaniemyśl, informacja ta znajduje się na 

drzwiach wejściowych do sali Gminnego Ośrodka Kultury także znajduje się w Biuletynie 

Informacji Publicznej na stronie Gminy Zaniemyśl i w e-sesji, każdy kto chce może się z tym 

zapoznać, punkt drugi stwierdzenie quorum radnych 

 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

stwierdzam, że w obradach uczestniczy 12 radnych co jest liczbą wystarczającą do 

podejmowania prawomocnych uchwał, punkt trzeci informacje Wójta z działalności 

międzysesyjnej, bardzo proszę Panią Wójt o przedstawienie informacji  

 

3. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, zacznę od zarządzeń zmieniających 

budżet, pierwsze zarządzenie z dnia 8 listopada, w którym dokonano przeniesień wydatków 

między paragrafami, w ramach planu wydatków Urzędu Gminy przeniesiono kwotę 8000 zł, 

zgodnie z potrzebami CUW kwotę 5312 zł, na szkolenie pracownika Urzędu Gminy kwotę 290 
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zł to w ramach zadań z zakresu administracji rządowej, zmniejszono o kwotę 1180 zł 36 gr 

środki rezerwy ogólnej, zgodnie z potrzebami oświaty kwotę 5800 zł, w ramach środków na 

pobyt uchodźców z Ukrainy polecenie Zarządu Powiatu Średzkiego na podstawie decyzji 

Wojewody przeniesiono między paragrafami kwotę 18285 zł, przeniesiono wydatki na ogólną 

kwotę 19260 zł 51 gr w planach wydatków realizowanych w ramach funduszy sołeckich, 

przeniesiono wydatki na ogólną kwotę 17665 zł i 50 gr w tym w planach wydatków 

realizowanych w ramach funduszy sołeckich i kolejną kwotę, którą przeniesiono w ramach 

funduszy sołeckich to jest 2819 zł i 64 gr jednocześnie zwiększono plan wydatków o kwotę 

1180 zł i 36 gr, dodatkowo Wojewoda Wielkopolski poinformował o zwiększeniach w planach 

dotacji celowej o kwotę 15816 zł oraz środki na realizację przedsięwzięcia Poznaj Polskę w 

kwocie 13712 zł na zadanie to przeznaczono środki własne w kwocie 9748 zł, stosowne zapisy 

związane z wyżej wymienionymi dotacjami wprowadzono po stronie dochodów i wydatków, 

wprowadzono również po stronie dochodów i wydatków środki z funduszu pomocowego w 

wysokości 36120 zł na pobyt uchodźców z Ukrainy polecenie Zarządu Powiatu Średzkiego na 

podstawie decyzji Wojewody Wielkopolskiego, w wysokości 43560 zł na realizację świadczeń 

pieniężnych o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa i w związku z tym, że gmina Zaniemyśl zgodnie z ustawą o zakupie 

preferencyjnym paliwa stałego dla gospodarstw domowych prowadzić będzie sprzedaż węgla 

po stronie dochodów i wydatków ujęto kwotę 600 tysięcy zł związaną z realizacją zadania, 

teraz informacje w zakresie gospodarki nieruchomościami, ochrony zabytków, rolnictwa i 

ochrony przyrody, w okresie między sesjami podpisałam następujące zarządzenie, zarządzenie 

numer 532 z dnia 14 listopada w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych 

do sprzedaży na rzecz ich użytkowników wieczystych, jedna działka w Łęknie i zarządzenie 534 

z 14 listopada w sprawie przeprowadzenia z mieszkańcami wsi Polwica i Lubonieczek 

konsultacji społecznych dotyczących usamodzielnienia przysiółków i powstania odrębnych wsi 

Dobroczyn i Majdany to już jest kolejna, kolejna rzecz, która jest realizowana, w związku z 

konsultacjami społecznymi dotyczącymi wsi Dobroczyn i Majdany proszę mieszkańców o liczne 

uczestnictwo i wypowiedzenie się w tej sprawie, osoby dorosłe zamieszkałe a nie 

zameldowane w tych miejscowościach to jest Polwicy w Polwicy Huby, Dobroczynie, 

Lubonieczku i Majdanach proszę o zgłaszanie się do pracowników Urzędu Gminy Zaniemyśl w 

celu otrzymania stosownego dokumentu konsultacyjnego i teraz informacje z zakresu 

inwestycji i gospodarki komunalnej, w dniu 24 listopada podpisano umowę dotacji z 

Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu na pokrycie 

kosztów związanych z realizacją przedsięwzięcia pod nazwą Likwidacja wyrobów budowlanych 

zawierających azbest z terenu gminy Zaniemyśl w roku 2023, w dniu 23 listopada podpisano 

umowę na zagospodarowanie odpadów komunalnych zmieszanych i selektywnie zbieranych z 

nieruchomości zamieszkałych oraz domków letniskowych lub innych nieruchomości 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, na których powstają odpady 

komunalne z terenu gminy Zaniemyśl w okresie od 1 stycznia do 31 grudnia na kwotę 

1966921,79 zł i jest to wersja podstawowa, mamy jeszcze prawo opcji 20% czyli do 2360308 zł 

i 84 gr, w dniu 18 listopada otwarty został przetarg na zagospodarowanie przestrzeni 

publicznej poprzez rewitalizację miejsca do kąpieli nad jeziorem Raczyńskim w Zaniemyślu 

wraz z infrastrukturą na działce o numerze ewidencyjnym 466 i 17/1, obecnie trwa analiza 
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dokumentacji myślę, że Państwo również już się zapoznaliście jakie firmy, jakiej firmy złożyły 

oferty ale może przeczytam, mamy dwie firmy, firma z Piaseczna na kwotę 13577970 zł i 

mamy drugą firmę z Daszewic na kwotę 4428000 zł, jeszcze następne, zakończona została 

inwestycja pod nazwą Wykonanie oświetlenia drogowego na ulicy Spacerowej w miejscowości 

Łękno, na działce o numerze geodezyjnym 178/1, 178/2 obręb geodezyjny Łękno gmina 

Zaniemyśl, całkowita wartość inwestycji wyniosła 35 tysięcy i 55 zł, wykonawcą prac była firma 

Energosieć spółka cywilna Zakład Elektroinstalacyjny Wardeński, Grzegorski z siedzibą w 

Pyzdrach, obecnie kończymy realizację funduszy sołeckich na 2022 rok, zakończona została 

inwestycja pod nazwą Adaptacja istniejącego budynku usługowego na świetlicę wiejską wraz z 

zagospodarowaniem terenu w miejscowości Czarnotki, wykonawcą była firma PRO-MAKE 

Przemysław Michalewicz z siedzibą w Dąbrowie, całkowita wartość inwestycji wyniosła 

645750 zł brutto, z czego 400 tysięcy zł zostało dofinansowane z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych, w dniu 24 listopada otwarty został przetarg na kompleksową dostawę 

energii elektrycznej wraz z usługą dystrybucji dla gminy Zaniemyśl w okresie od 1 stycznia do 

31 grudnia, w związku z przetargiem trwa analiza, analiza dokumentacji i teraz jaka była 

kwota, 2589742 zł i 51 groszy, w zakresie referatu organizacyjnego, jeżeli chodzi o kadry to z 

dniem 14 listopada 2022 roku Pani Joanna Horowska została zatrudniona na stanowisko do 

spraw promocji w referacie organizacyjnym, kandydatka wykazała się największą wiedzą i 

doświadczeniem podczas naboru na wyżej wymienione stanowisko, do 6 grudnia zbierane są 

oferty w ramach konkursu na stanowisko dyrektora Centrum Usług Wspólnych w Zaniemyślu, 

to jest umowa na zastępstwo, to zgodnie z zarządzeniem nr 539 dostępne na stronie 

internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Zaniemyśl, w dniu 24 listopada 

zostało wydane zarządzenie Wójta Gminy Zaniemyśl zmieniające skład osobowy zespołu do 

spraw dostępności w Urzędzie Gminy Zaniemyśl, z zakresu promocji i rozwoju gminy 

Zaniemyśl, 10 listopada po wspólnej mszy świętej w kościele Świętego Wawrzyńca w 

Zaniemyślu pod pomnikiem Powstańców Wielkopolskich zostały złożone kwiaty i znicze w 

intencji ofiar walki o niepodległość Polski, odczytany został także przesłany list zaproszonego 

na uroczystość Michała Zielińskiego Wojewody Wielkopolskiego, dzięki głosom mieszkańców 

gminy Zaniemyśl zakup oraz montaż masztu z flagą sfinansowany został w ramach projektu 

Pod biało-czerwoną pod honorowym patronatem Prezesa Rady Ministrów Mateusza 

Morawieckiego, na masz została uroczyście wciągnięta flaga Polski oraz wspólnie z 

delegacjami, zebranymi mieszkańcami odśpiewany hymn Polski, również 11 listopada 

zorganizowany został niepodległościowy rajd rowerowy ze startem i metą przy boisku Orlik w 

Zaniemyślu, uczestnicy zaopatrzeni w biało-czerwone barwy udali się w trasę dookoła jeziora 

Raczyńskiego, na mecie zorganizowany został ciepły posiłek, kawa, herbata, a także atrakcje 

dla dzieci, do 1 grudnia trwają konsultacje projektu Strategia Gminy Zaniemyśl 2030 plus, 

celem konsultacji jest umożliwienie mieszkańcom oraz pozostałym interesariuszom złożenie 

uwag dotyczących projektu dokumentu, przesłane uwagi pozwolą na poznanie opinii oraz 

oceny treści projektu dokumentu strategii a dzięki temu umożliwią wprowadzenie do 

dokumentu ewentualnych korekt, z projektem, a także formularzem zgłaszania uwag można 

zapoznać się w Urzędzie Gminy Zaniemyśl, a także na stronie internetowej www.zaniemysl.pl, 

17 listopada odbyło się spotkanie konsultacyjne z mieszkańcami Gminy Zaniemyśl oraz firmą 

Lider Projekt spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z Poznania, która opracowuje 
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dokument, w najbliższych dniach zostanie sfinalizowana umowa o powierzenie grantu w 

ramach projektu Dostępny samorząd - granty realizowana przez Państwowy Fundusz 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, gmina Zaniemyśl otrzyma 90705 zł 76 gr na poprawę 

dostępności dla osób z niepełnosprawnością w Urzędzie Gminy Zaniemyśl oraz w Gminnym 

Ośrodku Kultury oraz Ośrodku Pomocy Społecznej w Zaniemyślu, dziś zostały dostarczone 

stacje naprawy dla rowerów w ramach otrzymanego dofinansowania w Programie Wzmocnij 

Swoje Otoczenie, zorganizowanego przez Polskie Sieci Elektroenergetyczne, pierwsza stacja 

zostanie zamontowana przy ulicy Plażowej, przy amfiteatrze, a druga na plantach przy ulicy 

Raczyńskiego, w dniu 28 listopada złożono wnioski do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego, to były dwa wnioski, projekt Renowacji i konserwacji domku szwajcarskiego na 

Wyspie Edwarda na kwotę 1069422 zł i 6 gr i projekt Renowacji odbudowy ogrodzenia parku 

w Łęknie na kwotę 2431069 zł i 86 gr z czego poziom finansowania wynieść może 50%, mogę 

już dzisiaj zaprosić na kiermasz świąteczny, który odbędzie się na Hali widowiskowo-sportowej 

10 grudnia, zaczynamy od godziny 10:00, bardzo serdecznie Państwa zapraszam, teraz 

informacje w zakresie oświaty, 22 listopada przedszkole i szkoły, dla których organem 

prowadzącym jest gmina Zaniemyśl złożyły oświadczenia uprawniające do obniżenia ceny 

energii elektrycznej, Szkoła Podstawowa im. Ryszarda Wincentego Berwińskiego w 

Zaniemyślu, 10 listopada odbył się Marsz Niepodległości zorganizowany przez Szkołę 

Podstawową w Zaniemyślu z udziałem Wójt Gminy Zaniemyśl i księdza proboszcza Jacka 

Leśniewskiego, Przedszkola Samorządowego Kolorowy Świat oraz mieszkańców gminy 

Zaniemyśl, o godzinie 11:11 odśpiewano hymn państwowy wpisując się w akcję Ministerstwa 

Edukacji Narodowej Szkoła do hymnu, był to pierwszy taki marsz, są plany na przyszły rok, 

marsz był przepiękny tak, że bardzo serdecznie dziękuję Pani dyrektor, nauczycielom, 

dzieciom, mieszkańcom za aktywny udział w marszu, uczeń Witold z klasy VIII został finalistą 

konkursu 'Z samorządem na Ty' jako jedyna szkoła z Wielkopolski po raz drugi mamy swojego 

finalistę w tym konkursie, to zaowocowało nawiązaniem współpracy między dyrektor szkoły a 

dyrektorem Centrum Wsparcia Rzemiosła i Kształcenia Dualnego w Poznaniu jako organizatora 

konkursu wiedzy o samorządzie, gratulujemy uczniowi Witoldowi  

 

radny Tomasz Grabowski 

przekażę, dziękuję  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

18 listopada uczennica klasy VIII Oliwia i Joanna po wygranej, po wygranej w Mistrzostwach 

Powiatu w Pięczkowie awansowały do ćwierćfinału Mistrzostw Wielkopolski w tenisie 

stołowym, gratulujemy dziewczynkom, Oliwia i Joanna, do 30 listopada trwają w szkole 

badania profilaktyczne wad postawy prowadzone wśród uczniów klas drugiej, trzeciej, siódmej 

i ósmej przez profesora Franciszka Rajewskiego wybitnego specjalisty a przy okazji absolwenta 

Szkoły Podstawowej w Zaniemyślu, Grupa Projektowa w naszej szkole po realizacji 6 zadań 

znalazła się w finale Ogólnopolskiego Konkursu Liga Sprawiedliwości organizowanego przez 

Ministerstwo Sprawiedliwości, Szkoła Podstawowa w Śnieciskach, uczennica Laura zajęła 

drugie miejsce w Między-powiatowym Konkursie Pieśni i Piosenek Patriotycznych 

organizowanych przez Zespół Szkół Rolniczych w Środzie Wielkopolskiej, uczennice Laura i 
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Alicja to laureatki Między-powiatowego Konkursu Plastycznego 'Szanuję naturę, segreguję 

makulaturę' organizowanego przez Wielkopolskie Centrum Recyklingu, uczeń Antoni zdobył 

tytuł laureata i drugie miejsce w Ogólnopolskim Konkursie Literackim poświęconym rodzinie 

'Rodzina. Mając siebie-mamy tak wiele' organizowanym przez Ośrodek Rozwoju Edukacji w 

Warszawie, bardzo serdecznie gratuluję Laurze, kolejnej Laurze, Alicji i Antoniemu wyników, 

szkoła realizuje Międzynarodowy Projekt Edukacyjny 'Z kulturą mi do twarzy', uczniowie 

uczestniczyli w gminnych obchodach 83 rocznicy rozstrzelania na średzkim rynku 10 

zaniemyślan, Przedszkole Samorządowe w Zaniemyślu, wychowanka przedszkola zdobyła tytuł 

laureata w Gminnym Konkursie organizowanym przez Zespół Interdyscyplinarny do spraw 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie pod nazwą 'Rodzina źródłem mocy, stop przemocy w 

rodzinie', przedszkole realizuje programy 'Sensorycznie się rozwijam bo skaczę, biegam, 

badam i dotykam', 'Przyjaciele Zippiego', 'Zabawy podwórkowe', 'Kubusiowi przyjaciele 

natury', 'Góra Grosza', przedszkole zorganizowało zbiórkę dla zwierząt ze Schroniska w Gaju, 

od listopada przedszkole zaczęło wdrażanie dziennika elektronicznego aplikacji INSO, 23 

listopada odbyło się uroczyste Pasowanie na Przedszkolaka połączone z Dniem Przedszkolaka, 

Szkoła Podstawowa w Pigłowicach, 20 października w Jarocinie odbył się finał Olimpiady 

Ekologicznej 'Igrzyska dla środowiska', Gabriela zajęła pierwsze miejsce a uczennice Monika i 

Anna zdobyły wyróżnienia, gratuluje dziewczynom wyników, 21 października uczniowie 

uczestniczyli w obchodach 83 rocznicy rozstrzelania 10 zaniemyślan w Środzie Wielkopolskiej, 

30 października podczas Festynu na Wyspie Edwarda w Zaniemyślu wręczono nagrody 

wszystkim uczniom klas czwartej oraz piątej, którzy wzięli udział w Konkursie Ekologicznym 

'Ekologiczna Rzeźba', 10 listopada uczniowie zaprezentowali Program Artystyczny w ramach 

gminnych obchodów Narodowego Święta Niepodległości w Gminnym Ośrodku Kultury w 

Zaniemyślu, 20 listopada uczniowie reprezentujący Klub Sportowy Tiger Zaniemyśl brali udział 

w Międzywojewódzkich zawodach młodzików w karate, uczeń Piotr zajął w nich trzecie 

miejsce, gratulacje dla Piotra, uczeń reprezentujący Poznański Klub Kuzi-sport Stowarzyszenie 

Klub sportów walki Kuzi-sport brał udział w Międzywojewódzkich zawodach młodzików w 

karate, Piotr zajął w nich drugie miejsce, również gratulacje dla Piotrka, informacje z Biblioteki 

Publicznej, w czytelni Biblioteki od 25 września do 25 października można było obejrzeć 

wystawę plakatów promujących spotkania autorskie Wielkopolskich dyskusyjnych klubów 

książki a została ona przygotowana w ramach obchodzonego w 2021 roku 15-lecia projektu 

DKK, plakaty przygotowali moderatorzy Wielkopolskich DKK, wystawa dokumentuje 

działalność DKK w Wielkopolsce od 2007 roku, dofinansowano ze środków Instytutu Książki 

pochodzących z dotacji celowej Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego, w dniach 25 

października i 18 listopada odbyły się dwa spotkania klubowiczów Dyskusyjnego klubu książki 

działającego przy bibliotece, w dniu 21 października w przedszkolu samorządowym odbyło się 

spotkanie z pisarką, autorką książek dla dzieci Agatą Widzowską, spotkanie odbyło się w 

ramach współpracy biblioteki z przedszkolem samorządowych w ramach dofinansowania 

Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego, biblioteka informuje, że projekt Literacki Ogródek 

nie tylko dla Literatów złożony przez dyrektorkę biblioteki w ramach programu Moje miejsce 

na ziemi niestety nie został wybrany przez Zarząd Fundacji Orlen do otrzymania grantu, z 

przyjemnością zawiadamiamy, iż w bibliotece można odbierać nowe wyprawki czytelnicze dla 

dzieci w wieku 4-7 lat z roczników 2015-2018 projekt dla dzieci w wieku przedszkolnym 
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realizowany jest w ramach ogólnopolskiej kampanii Mała książka Wielki człowiek, we 

współpracy z bibliotekami publicznymi, akcja ma zachęcić rodziców do odwiedzania bibliotek i 

codziennego czytania z dzieckiem, każde dziecko w wieku przedszkolnym, które przyjdzie do 

biblioteki biorących udział w projekcie otrzyma w prezencie wyjątkową wyprawkę czytelniczą 

na dobry czytelniczy start, z okazji Święta Niepodległości biblioteka przygotowała dwa 

konkursy ze znajomości treści naszego hymnu narodowego, do pierwszego zaproszono 

uczniów z klas 7-8 szkoły podstawowej oraz szkół średnich a do drugiego czytelników 

dorosłych, nagrodzono tylko 3 osoby z każdego konkursu, które najszybciej ale poprawnie 

odpowiedziały na pytania konkursowe zaproponowanych konkursów, 17 listopada odbyło się 

ósme spotkanie klubowiczów Dyskusyjnego klubu filmowego, który od stycznia bieżącego roku 

działa przy bibliotece, w zbiorach specjalnych biblioteki znajdują się także filmy a użytkownicy 

biblioteki mają możliwości ich wypożyczenia do domów, planuje się sporadycznie 

dokupywanie tych zbiorów w miarę możliwości finansowych placówki, do końca października 

można było głosować w szóstej edycji Bibliotecznej Róży Czytelników, jest to głosowanie 

czytelników placówki zaniemyskiej na najciekawszą pozycję ze zbiorów biblioteki, w tym roku 

sprawiło nam same niespodzianki, nie wybrano jednej, a 12 różnych książek, trzy osoby 

spośród głosujących na jedną wybraną pozycję otrzymało też nagrody za udział w głosowaniu 

jak co roku od 5 lat, w dniu 7 listopada podsumowano konkurs dla dorosłych pod tytułem Czy 

jesteśmy oczytani część 80, który jest organizowany co dwa miesiące dla użytkowników 

dorosłych zapisanych do naszej placówki, informuję, że nadal od roku 2022 do 2023 biblioteka 

będzie czynna w ostatnią sobotę każdego miesiąca od godziny 10:00 do 14:00, podyktowane 

to jest wymogami uchwały Rady Ministrów kiedy to podmioty uprawnione do otrzymania 

dofinansowania w roku 2022 i 2023 w ramach K.I zakupy i zdalny dostęp do nowości 

wydawniczych, aby wziąć udział w konkursie muszą spełnić oprócz wymogu przynajmniej 

jednego terminala akademiki wymóg otwarcia dla czytelnika 1/4 sobót przez przynajmniej 4 

godziny, z dotacji Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego przeznaczonej na zakup książek 

w wysokości 5600 zł dla placówki zaniemyskiej zakupiono do chwili obecnej 187 sztuk książek 

z tego 27 pozycji wydanych dużym drukiem dla osób słabowidzących, łącznie wydatkowano 

ogółem 5151 zł 21 groszy, za pozostałą kwotę w wysokości 448 zł i 70 gr planuje się jeszcze 

zakupić audiobooki do księgozbioru specjalnego, teraz informacje z Zakładu Gospodarki 

Komunalnej, spółka wykonywała posypywanie dróg gminnych mieszaniną solno-piaskową, 

spółka na zlecenie wykonywała remonty dróg gminnych, wybudowano dwa przyłącza 

wodociągowe na terenie gminy Zaniemyśl, zakończono budowę odcinka sieci wodociągowej w 

miejscowości Czarnotki, po pozytywnych wynikach laboratoryjnych sieć zostanie 

uruchomiona, dokonano odbioru inwestycji budowy sieci kanalizacyjnej w miejscowości 

Winna i Polwica Huby, ponadto wykonywano cykliczne prace porządkowe na terenie Gminy 

między innymi sprzątanie ścieżki pieszo-rowerowej, opróżnianie gminnych koszy na śmieci, 

informacje z działania Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu, Gminny Ośrodek Kultury we 

wskazanym okresie realizował przede wszystkim regularne zajęcia z zakresu edukacji 

kulturalnej ponadto w dniu 10 listopada w Izbie Pamięci gościliśmy na lekcji muzealnej grupę 

przedszkolaków z przedszkola w Łęknie, z okazji 104 rocznicy odzyskania Niepodległości w 

dniu 10 listopada w sali GOK-u odbył się program artystyczny przygotowany przez uczniów i 

grono pedagogiczne Szkoły Podstawowej w Pigłowicach natomiast 11 listopada GOK wspierał 
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organizacyjnie rajd rowerowy wokół jeziora Raczyńskiego, 19 listopada w sali GOK odbył się 

koncert charytatywny MUSICAL GREASE w wykonaniu grupy Spectart, organizatorzy zebrali na 

rzecz Zosi Kąsowskiej ponad 5 tysięcy złotych, 23 listopada w sali GOK odbyło się pasowanie 

na przedszkolaków dzieci z Przedszkola Kolorowy Świat w Zaniemyślu, 27 listopada sala GOK 

wypełniła się po brzegi najmłodszymi widzami, gdyż na scenie GOK zagościł O teatr z 

przedstawieniem lalkowym Bajka o Królewnie Marysi i lodowej górze, informacja Ośrodka 

Pomocy Społecznej, Ośrodek Pomocy Społecznej w listopadzie zakończył realizację dodatku 

osłonowego, od stycznia do końca października wpłynęło 788 wniosków z czego pozytywnie 

zostało rozpatrzonych 693 wnioski, na które wypłacono dodatki na łączną kwotę 460150 zł i 12 

gr, ośrodek od początku roku do końca listopada przyjął 52 wnioski o wydanie Karty Dużej 

Rodziny z tego w listopadzie wpłynął jeden wniosek, w okresie między sesjami ośrodek przyjął 

63 wnioski na dodatek węglowy oraz wypłacił tylko 5 dodatków, a pozostałe rozpatrzone 

wnioski zostaną wypłacone po wpłynięciu kolejnej transzy środków oraz 52 wnioski o dodatek 

dla gospodarstw domowych na inne źródła ciepła, tych dodatków wypłacono 125 na kwotę 

183 tys. zł, wypłacono także świadczenia za zapewnienie zakwaterowania i wyżywienia dla 49 

obywateli Ukrainy, to było 7 wniosków na łączną kwotę 43400 zł, w okresie między sesjami 

wpłynęły, wpłynęło 6 wniosków od obywateli Ukrainy o wypłatę jednorazowego, 

jednorazowej pomocy w kwocie 300 zł, którą zrealizowano, między sesjami wpłynęły kolejne 

dwa wnioski o wypłacenie świadczenie na zapewnienie zakwaterowania i wyżywienia 9 

osobom obywatelom Ukrainy, ośrodek przyjmuje i realizuje wnioski o dodatek węglowy, a 

także o dodatek dla gospodarstw domowych na inne źródła ciepła, w związku ze zmianą 

zapisów ustaw osoby, które otrzymały informacje o pozostawieniu ich wniosku bez 

rozpoznania ponieważ ich wniosek był kolejnym wnioskiem z danego adresu zamieszkania 

teraz mogą ponownie składać wnioski, ośrodek dokonał rozpoznania wśród osób 

niepełnosprawnych i ich rodzin czy są zainteresowani otrzymaniem wsparcia przez asystenta 

osobistego osoby niepełnosprawnej i z uwagi na zainteresowanie osób przygotował także 

wniosek aplikacyjny o środki na rok 2023 do programu Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej edycja 2023 i może jeszcze tylko powiem kilka informacji dotyczące zakupu 

węgla, kończy się okres składania dokumentów o dodatek węglowy, termin jest do 30 

listopada, w gminie to jest w Ośrodku Pomocy Społecznej, w gminie Zaniemyśl w tej chwili 

przyjmujemy wnioski o zakup preferencyjny węgla w dwóch kategoriach orzech i groszek, z 

takich bieżących informacji to 24 listopada został podpisany, została podpisana umowa ze 

spółką PGE paliwa spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, ten wniosek przesłano nam 

wczoraj w nocy tak, że dzisiaj go wydrukowaliśmy, dopiero od dzisiaj wiem, że mam podpisaną 

umowę, jeżeli chodzi o tą spółkę to wiemy, że to jest główny dystrybutor węgla 

kolumbijskiego, będziemy odbierać ten węgiel z Wielichowa czyli nie jest tak daleko między 60 

a 70 kilometrów ale powiedzmy sobie szczerze oprócz tego, że wiemy skąd jest ten skład 

będziemy finalizować teraz umowę transportową na razie nie mamy żadnych informacji o tym 

kiedy ten węgiel do nas przyjedzie i o dystrybucji tak, że Szanowni Państwo w momencie kiedy 

będziemy mieli taką informację będziemy realizować wnioski, bo one w tej chwili są 

weryfikowane, sprawdzane pod kątem prawidłowości i możliwości otrzymania takiej, tej 

możliwości zakupu tego węgla i będą realizowane na bieżąco, Państwo podajecie numer 

telefonu czy adres mailowy w momencie kiedy będziemy mieli węgiel u siebie albo będziemy 
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wiedzieć, że ten węgiel do nas dojeżdża czy będzie w określonych dniach zgodnie z wpływem 

wniosków będziecie Państwo osobiście przez pracownika informowani o wystawieniu faktury, 

tą fakturę będzie należało opłacić i po weryfikacji, że pieniądze wpłynęły na konto podane we 

fakturze będzie można ten węgiel na składzie w Łęknie to jest ulica Polwicka będzie można ten 

węgiel odebrać tak, że bezpośrednio będziemy się kontaktować z osobami, które złożyły 

wnioski kiedy i będzie można ten węgiel odebrać ale tak naprawdę Szanowni Państwo 

będziemy wiedzieć jak ktoś z nami się skontaktuje przedstawiciel, który jest do nas 

przyporządkowany do naszej gminy i będziemy wiedzieć, że z tego Wielichowa, że w 

Wielichowie jest węgiel dla nas i że w takim i w takim dniu będzie on realizowany tak, że na 

bieżąco będziemy się z Państwem kontaktować, dziękuję bardzo  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję czy są pytania do przedstawienia informacji, bardzo proszę radny Bartosz Biskup  

 

radny Bartosz Biskup 

dziękuję bardzo, ja mam pytanie do Pani Wójt czy wiadomo ile gmin ma nieuregulowaną 

kwestię udziałów w ZGO i o ile więcej zapłacimy dlatego, że właśnie jesteśmy z ZGO 

nierozliczani w tej kwestii, dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo proszę Pani Wójt  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

powiem tak teraz 5 grudnia jest nadzwyczajna, nadzwyczajne walne zgromadzenie członków 

już teraz Wielkopolskiego Centrum Recyklingu, gmina Dominowo jedna z ostatnich gmin 

reguluje te udziały, na dzień dzisiejszy można powiedzieć, że tylko jedyna gmina Zaniemyśl ma 

nieuregulowane te udziały, bo gmina Dominowo też będzie już wkrótce je realizowała, 

wcześniej uregulowała udziały czy dokonała sanacji gmina Krzykosy, jesteśmy można 

powiedzieć, że jesteśmy jedyną gminą, która tego nie zrobiła, a ile więcej płacimy, 230 było to 

wyjściowe takie 230 000 zł to była wyjściowa podstawa przy szacunkach ze względu na 

nieuregulowane udziały no i dodatkowo jeszcze o ponad 160 prawie 170 000 zł dodatkowo 

jeszcze dołożył nam Wielkopolskie Centrum Recyklingu jeszcze więcej czyli można powiedzieć, 

że ponad 400 ponad 400 000 zł płacimy więcej za odpady ze względu na nieuregulowaną 

sytuację z udziałami, czy płacimy, no płacą mieszkańcy, bo tyle ile Państwa przekonywaliśmy i 

mówiliśmy, że to jest dla dobra mieszkańców nie, nie chcieliście Państwo podjąć tej decyzji i to 

jest w tej chwili tak, ja mówiłam, że to będzie około pół miliona więcej i tak mniej więcej tyle 

więcej płacimy  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję czy jeszcze są pytania, nie widzę, w takim razie przyjedziemy do kolejnego punktu, to 

jest interpelacje i zapytania radnych, odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  
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4. Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy ktoś z Państwa radnych chciałby złożyć interpelacje, też nie widzę, przejdziemy do punktu 

piątego 

 

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

na poprzedniej sesji nie było interpelacji w związku z tym ten punkt jest wyczerpany, punkt 

szósty, podjęcie uchwał, tu poproszę Panią Skarbnik Agnieszkę Scheffler o przedstawienie, w 

sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl, bardzo proszę 

 

6. Podjęcie uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022 przedstawiła 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, nie widzę, czy ktoś z 

Państwa radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały, też nie widzę, w 

takim razie proszę o podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2022 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kurpik, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta  

Uchwała nr XLIX/355/2022 stanowi załącznik nr 2 dno niniejszego protokołu 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler 

dziękuję  
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Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, przejdziemy do punktu, podpunktu drugiego, w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Średzkiego i tu poproszę Pana Marcina Baraniaka  

 

2) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego 

przedstawił zastępca kierownika Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej Marcin 

Baraniak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo i tu poproszę radnego Tomasza Grabowskiego o zajęcie głosu  

 

radny Tomasz Grabowski 

bardzo dziękuję, ja ponawiam pytanie, które zadałem na komisji, w tamtym roku dołożyliśmy 

również 100 tysięcy zł wiadomo, że odbyło się to poza naszą gminą i tutaj paragraf trzeci 

mówi, że szczegółowe warunki udzielenia pomocy finansowej oraz przeznaczenie i zasady 

rozliczania środków określone zostaną w umowie pomiędzy Gminą Zaniemyśl, a Powiatem 

Średzkim, rozumiem, że Pani Wójt już poruszyła ten temat, żeby to wszystkie pieniądze były 

przeznaczone właśnie na nasz teren  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

tak jest to w uchwale już zawarte ale drugą rzeczą jest, że dzisiaj otrzymałam od Zarządu 

Powiatu prośbę o jak gdyby oficjalne przekazanie informacji czy taką, czy taką pomoc 

podejmiemy po dzisiejszej, po dzisiejszej już uchwale będę mogła odpisać, że tak, z prośbą o 

wskazanie już przynajmniej planów inwestycyjnych  

 

radny Tomasz Grabowski 

właśnie o te plany mi chodziło, czy już wiemy na co konkretnie będą przeznaczali i co będzie 

zapisane w umowie  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

na modernizację torowiska i na toaletę  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo, czy są pytania jeszcze do przedstawionego projektu, nie widzę, w takim razie 

przystąpiły do głosowania, jeszcze radna Kasia  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

jestem za  

 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Średzkiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kurpik, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

dziękuję bardzo stwierdzam, że uchwała została podjęta, bardzo dziękuję Panie Marcinie 

Uchwała nr XLIX/356/2022 stanowi załącznik nr 3 dno niniejszego protokołu 

 

przejdziemy do podpunktu trzeciego i tu poproszę kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej 

Panią Annę Zimmer o omówienie projektu uchwały 

 

3) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Zaniemyśl Nr XIX/134/2016 z dnia 

23 maja 2016 r. w sprawie określenia zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i 

specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z 

opłat i trybu ich pobierania przedstawiła kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Zimmer 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dobrze, dziękuję bardzo, czy są pytania do przedstawionego projektu, nie widzę, czy ktoś z 

Państwa radnych nie zapoznał się z przedstawionym projektem uchwały  

 

Radca Prawny Aleksandra Kupczyk-Zajączkowska 

(głos niesłyszalny – wypowiedź dotyczyła błędnej daty zapisanej w projekcie uchwały Rady 

Gminy Zaniemyśl Nr XIX/134/2016 w sprawie określenia zasad przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania – wpisano z dnia 23 grudnia 2016 r. 

prawidłowa data to 23 maja 2016 r.) 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

paragraf pierwszy tak, z dnia 23 maja tak, tak powinno być, no może odczytam ten fragment 

projektu tak, projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Zaniemyśl z dnia, numer 

XIX/134/2016 z dnia 23 maja 2016 roku w sprawie określenia zasad przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania, na podstawie 

przepisów o samorządzie gminnym i ustawy z dnia 8 marca o pomocy społecznej Rada Gminy 
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Zaniemyśl uchwala co następuje, paragraf pierwszy, w uchwale Rady Gminy Zaniemyśl numer 

XIX/134/2016 z dnia 23 maja 2016 roku w sprawie określenia zasad przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich pobierania zmienia się paragraf 6 

kropka 1, który otrzymuje brzmienie, paragraf 6.1, ustala się koszt jednej godziny 

świadczonych usług opiekuńczych w wysokości 32 zł, paragraf drugi, wykonanie uchwały 

powierza się Wójtowi Gminy Zaniemyśl, paragraf trzeci, uchwała wchodzi w życie po upływie 

14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego z mocą 

obowiązująca od 1 stycznia 2023 roku, czyli teraz mamy poprawny, poprawny tekst 

 

pytań nie było to jeszcze raz zapytam czy ktoś z Państwa radnych nie zapoznał się z 

przedstawionym projektem uchwały, nie widzę, w takim razie przystąpimy do głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Rady Gminy Zaniemyśl Nr XIX/134/2016 z dnia 23 maja 2016 r. w sprawie 

określenia zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat i trybu ich 

pobierania 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kurpik, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, dziękuję bardzo  

Uchwała nr XLIX/357/2022 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu 

 

dziękuję bardzo Pani kierownik, w podpunkcie czwartym mamy uchwałę w sprawie 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi tu bardzo proszę Panią Kamilę Kołacką 

Przewodniczącą Komisji, komisji Petycji Spraw i Wniosków i bardzo proszę o zabranie  

 

4) projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi przedstawiła radna 

Katarzyna Gomułkiewicz 

 

radna Kamila Kołacka 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, w związku z otrzymaniem do rozpatrzenia skargi na 

kierownika OPS w Zaniemyślu chciałam Pana Przewodniczącego zapytać czy w międzyczasie 
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po ostatniej sesji, po sugestiach Pana radnego Biskupa, zdaniu odrębnym Pana Stroiwąsa, po 

tym, że praca komisji była polityczną nagonką nie wystąpiono przypadkiem z wnioskiem o 

odwołanie składu osobowego komisji, o zmianę tego składu albo o moje odwołanie, bardzo 

przepraszam, chcę się tylko upewnić czy Państwo nie mają jednak żadnych wątpliwości co do 

tego, żeby komisja dalej pracowała w takim składzie i kolejną skargę rozpatrywała  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

na moje ręce nie wpłynął żaden wniosek i nikt takiego, nic takiego nie miało miejsca  

 

radna Kamila Kołacka 

ja poproszę Panią radną Gomułkiewicz o przedstawienie projektu uchwały w takim razie  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo dziękuję, czy są pytanie do przedstawionego projektu uchwały, bardzo proszę Pani 

Wójt  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

kolejna sesja jest przewidziana na bodajże 19 grudnia, czy do tego momentu będzie 

rozpatrzona to skarga  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy ktoś z Państwa radnych nie zapoznał się z przedstawionym projekt uchwały, nie widzę, w 

takim razie poproszę o podłączenie głosowania 

 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Zbigniew Łyszczarz, Michał Maliński, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Kurpik, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 

 

 

stwierdzam, że uchwała została podjęta, bardzo dziękuję 

Uchwała nr XLIX/358/2022 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

na tym wyczerpaliśmy projekty uchwał, przejdziemy do punktu 7, wolne głosy i wnioski 
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7. Wolne głosy i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie, bardzo proszę radny Tomasz 

Grabowski  

 

radny Tomasz Grabowski 

bardzo dziękuję, ja mam pytanie do Pani Wójt na jakim etapie jesteśmy w tej chwili z 

rozmowami z powiatem w sprawie domku szwajcarskiego i zaraz powiem dlaczego o tym 

mówię  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

na dzień dzisiejszy wycofaliśmy, znaczy zawiesiliśmy postępowanie w Sądzie i przystąpiliśmy 

do mediacji, jest już nowy projekt mediacji z nową kwotą tak, że ugody powiedzmy sobie tak 

nie mediacji tylko ugody, tak  

 

radny Tomasz Grabowski 

okej, dziękuję za informację, pytanie jest o tyle zasadne, że świeżo właśnie pokazał się nowy 

program z dotacjami i dużymi pieniędzmi tak naprawdę na, do pozyskania na zabytki kultury, 

nazywa się do Polski Ład dla Kultury jest do wzięcia 3 miliony złotych, 3 miliardy przepraszam, 

3 miliardy złotych i jest on skierowany właśnie do, ten program jest skierowany do jednostek 

samorządu terytorialnego, a za jego pośrednictwem również do innych podmiotów 

zobowiązanych do opieki nad zabytkami, każda gmina może złożyć do 10 wniosków i co 

najciekawsze jest to, że praktycznie wkład własny gminy jest zaledwie 2% a 98% pokrywa w tej 

sytuacji państwo więc warto może by rozważyć właśnie domek szwajcarski być może pałac, 

być może cmentarz ewangelicki, na który tak naprawdę potrzebujemy pieniędzy i można by z 

tego skorzystać  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

Panie radny już o tym myślimy  

 

radny Tomasz Grabowski 

bardzo dziękuję  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję i teraz proszę radną Katarzynę Gomułkiewicz o zajęcie głosu  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

bardzo dziękuję, również słyszałam o tym programie i o tych trzech samych obiektach 

pomyślałam, tych trzech, trzech samych zabytkach przy czym uważam, że zresztą to było 

mówione na sesji wrześniowej, że nie musimy czekać do zakończenia spraw sądowych, aby 

podjąć faktyczne prace na dworku szwajcarskim, ja chciałam zapytać jeszcze raz o schronisko, 

dzisiaj w budżecie przeznaczyliśmy kolejne pieniądze na remont schroniska ten remont już się 



str. 16 

 

dzieje i na komisji wspólnej tydzień temu Pani Wójt mówiła, że Ośrodek w Środzie 

Wielkopolskiej RODAK będzie przyjmował uciekinierów do 15 grudnia i może się pojawić 

oczekiwanie, by część osób, która z Zaniemyśla została przekwaterowana do Środy wróciła do 

Zaniemyśla, czy jest szansa, że oni tego 15 grudnia będą już mieli dokąd wrócić  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

bardzo proszę Pani Wójt  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

jeżeli chodzi o schronisko to na pewno nie, w grudniu nie będziemy przyjmowali, zresztą 

będziemy mieli zmniejszoną liczbę uchodźców do 21 czyli do tych osób, które w tej chwili 

mamy, do 15 grudnia mieszkańcy powiedzmy sobie schroniska, znaczy RODAK-a zostaną 

przetransferowani do różnych innych obiektów między innymi też obiektu na terenie Środy 

Wielkopolskiej, spółka jedna, ze spółek wyraziła chęć przyjęcia uchodźców my na razie nie 

będziemy przyjmować tylko te 21 osób, na razie do tej pory wyremontowana została jadalnia, 

ona już jest ukończona i wyremontowana jest jedna toaleta, w dniu dzisiejszym zaczęły się 

prace przy drugiej toalecie i od środy albo czwartku mają się zacząć pracę w kuchni więc na 

pewno nie jesteśmy w stanie przyjąć więcej, więcej osób na te warunki, które w tej chwili 

zapewniamy, z tego co wiem prowadzone są następne tutaj już kalkulacje, żeby remontować 

kolejne trzy pomieszczenia w schronisku  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz 

bardzo dziękuję  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

i teraz jeszcze może chciałabym wrócić do tej drugiej sprawy jeżeli chodzi o zabytki, zabytki 

wiadomo jest 10 projektów, Szanowni Państwo jeżeli chodzi o zabytki najważniejsza sprawa 

jest w tym, żeby mieć pozwolenia, tutaj głosy, że nie jest robiony jeszcze płot, że to jest dziura, 

że cały czas się dzieje, Szanowni Państwo półtora roku to jest czas, nad którym walczyliśmy czy 

uzgadnialiśmy i otrzymaliśmy pozwolenie konserwatora, nie ma możliwości żadnych prac 

wykonania bez zgody konserwatora albo jeszcze jeżeli są to obiekty, jeżeli to są prace 

budowlane przy zabytku trzeba mieć pozwolenie Starosty, pozwolenie na budowę więc 

naprawdę to trzeba bardzo rozważnie przede wszystkim mając na uwadze i dysponując 

odpowiednimi pozwoleniami, bo nie ważne jest jaki to jest projekt tylko ten projekt, który 

może być zrealizowany, na dzień dzisiejszy mamy pozwolenie dla domku szwajcarskiego, 

mamy pozwolenie dla, na remont płotu jest też pozwolenie realizowane dla ogrodzenia 

cmentarza ewangelickiego i mam nadzieję i też jest park w Śnieciskach, więc tutaj też trzeba 

mieć przede wszystkim na uwadze to co możemy i jesteśmy w stanie w czasie zrealizować a 

przede wszystkim uzyskać pozwolenia  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję bardzo ad vocem proszę radny Tomasz Grabowski  
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radny Tomasz Grabowski 

bardzo dziękuję, Pani Wójt to tylko na zasadzie takiej informacji, że jest taki program, on jest 

do 30 stycznia, to nie są naciski, to nie są jakieś powiedzmy sugestie to są bardziej takie 

rozwiązania, które możemy już wdrożyć szczególnie, że mamy dwa pełne miesiące, żeby 

przygotować się do tego  

 

Wójt Gminy Justyna Dąbrowska 

jak najbardziej aczkolwiek mówię w dwa miesiące kolejnych projektów czy zgód 

konserwatorskich no nie jesteśmy w stanie uzyskać oprócz tego co mamy zresztą zobaczymy 

na jaki długi czas, na jaki długi okres, cały czas monitorujemy i na pewno wszystkie możliwe 

wnioski, które będziemy w stanie złożyć i zrealizować na pewno będziemy składać, zresztą tak 

jak tutaj składaliśmy kolejny wniosek do Ministra Kultury o remont wyspy, o remont dworku 

szwajcarskiego, o remont płotu cały czas na bieżąco realizujemy wnioski  

 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Grześkowiak 

dziękuję, czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos, nie widzę, przejdziemy do ostatniego 

punktu sesji, w związku z wyczerpaniem porządku obrad i brakiem głosów w dyskusji 

zamykam 49 sesję Rady Gminy Zaniemyśl, bardzo dziękuję Państwu za udział, do widzenia, do 

zobaczenia 

 

 Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Jerzy Grześkowiak 

  

 

przygotował(a): Barbara Madajczak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


